

Response by Mercuria to the Business & Human Rights Resource Centre on Public Eye's Dirty Diesel report
5 October 2016

„As mentioned in the report published by Public Eye on fuel deliveries on the African continent, Mercuria confirms that it has no distribution infrastructure or network of service stations in this region. Hence, as the report states, our company is not the target of the study. Nevertheless our group remains committed to complying strictly and transparently to the standards to which it is subjected. Our group works closely with governments to ensure that the delivered products fully comply with the technical specifications defined and imposed by local authorities, and in all countries where our group operates.“

(Translation provided by the Business & Human Rights Resource Centre)

French original

„Comme il est mentionné dans le rapport publié par Public Eye au sujet des livraisons de carburants sur le continent africain, Mercuria confirme qu'il ne possède aucune infrastructure de distribution ou de réseau de stations-services dans cette région. A ce titre, le rapport précise ainsi que notre société n'est pas la cible de l'étude. Il n'en reste pas moins que notre Groupe reste engagé à se conformer strictement et en toute transparence aux standards auxquels il est soumis. Notre groupe travaille en étroite collaboration avec les gouvernements pour s'assurer que les produits livrés respectent scrupuleusement les spécifications techniques définies et imposées par les autorités locales, et ce dans tous les pays où notre Groupe opère. „